
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 552
van CHRIS STEENWEGEN
datum: 18 april 2023
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Opkoopregeling varkenssector  -  Reacties

De vrijwillige opkoopregeling, tegelijk aangekondigd met het stikstofakkoord, heeft als 
doel tot een reductie van het aantal varkens met 30% tegen 2030 te komen. Op 10 
maart 2023 keurde de Vlaamse Regering de steunregeling inhoudelijk goed en keurde ze 
ook de definitieve Programmatische Aanpak Stikstof (PAS) goed.  Op 31 maart heeft de 
Vlaamse Regering de vrijwillige stopzettingsregeling varkensstallen definitief 
goedgekeurd.

Ik heb volgende vragen over de reacties die zijn gekomen op deze opkoopregeling.

1. Hoeveel bedrijven hebben ondertussen ingetekend op de opkoopregeling? 

2. Wat is de omvang van de bedrijven die hebben ingetekend? Graag een overzicht van 
het aantal vleesvarkens, zeugen en sloopvergoeding in m². Dit per bedrijf, opgedeeld 
per provincie.

3. Graag een overzicht van de leeftijden van de bedrijfsleiders die hebben ingetekend, 
opgedeeld per provincie.

4. Wat is de impact van de bedrijven die hebben ingetekend op het vlak van 
stikstofreductie? Graag per ingetekend bedrijf de stikstofreductie, opgedeeld per 
provincie.

5. Wat is de totale uitkoopwaarde van de bedrijven die hebben ingetekend, opgedeeld 
per provincie? 

6. Met hoeveel procent zal de varkenspopulatie dalen in Vlaanderen door deze 
opkoopregeling? Graag de algemene reductie, die voor zeugen en die voor 
vleesvarkens, opgedeeld per provincie.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (671), Jo Brouns (552).



JO BROUNS 
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 552 van 18 april 2023
van CHRIS STEENWEGEN

Een antwoord zal worden aangelverd door minister Zuhal Demir, Vlaams minister van 
Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


